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Årsmötesprotokoll för Härnösands Älg och Kronskötselområde 
 
Plats: Häggdångers bygdegård 
 
Datum: 2024-08-07 
 
Tid: 18:30 
 
 
 
1. Föreningens ordförande Sten-Orvar Westerlund hälsade alla välkomna. 
 En tyst minut hölls för de medlemmar som ej finns i livet längre, och  
 därefter förklarades mötet öppnat. 
 
2. Stig Khilberg valdes till ordförande för mötet. 
 
3. Styrelsen anmälde Birgit Edin som sekreterare för mötet. 
 
4. Sara Östman och Elisabeth Nilsson valdes till rösträknare och 
 protokolljusterare. 
 
5. 32 röstberättigade närvarande på mötet. 
 
6. Stämman beslutades vara behörigen utlyst. 
 
7. Föreslagen dagordning fastställdes. 
 
8. Sten-Orvar Westerlund uppmärksammade mötet på två fel i  
 årsmöteshandlingarna: 
 Jimmy Söderqvist är i handlingarna benämnd Ronny Söderqvist. 
 Ledamot Maria Eriksson är i handlingarna benämnd suppleant. 
 Vidare föredrog Sten-Orvar Westerlund styrelsens verksamhets- 
 berättelse.  
 Annette Nordin föredrog den ekonomiska berättelsen. 
 Både verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen 
 godkändes av stämman och lades till handlingarna. 
 
9. Annette Nordin föredrog styrelsens förslag till budget för 
 kommande verksamhetsår, vilken godkändes av stämman. 
 
10. Tommy Thelberg föredrog revisorernas berättelse där revisorerna 
 föreslår stämman att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  
 
11. Stämman beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gånga året. 
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12. Sten-Orvar Westerlund föredrog de förändringar som skett av  
 skötselområdets omfattning. Styrelsen fick på begäran av stämman 
 redogöra för de möten och diskussioner som varit med de lag som  
 valt att lämna skötselområdet. 
 
13. Arne Höglund redogjorde för sin motion om att slopa taggbegränsningen 
 i september. Styrelsen har i sitt svar yrkat på avslag för motionen. 
 Frågan gick till votering vilket resulterade i 6 röster för motionen och 
 20 röster för styrelsens yrkande av avslag. Motionen avslogs således av 
 stämman. 
 
 Elisabeth Nilsson läste upp en motion som inlämnats av Skälloms jaktlag 
 med yrkande om ändring i kvotgruppsindelningen. Sten-Orvar Westerlund 
 redogjorde för hur indelningen räknats fram, samt att indelningen vunnit  
 gehör på samrådsmötet, vilket resulterat i att styrelsen yrkar på avslag för 
 motionen. Vid handuppräckning erhöll motionen 2 röster. Votering ansågs  
 inte nödvändig och motionen avslogs av stämman. 
 
14. Styrelsen föreslog en höjning av årsavgiften med 100kr från nuvarande 250kr
 till 350kr för verksamhetsåret 2025/2026. Sten-Orvar läste upp styrelsens  
 förslag på regler inom skötselområdet. Höjningen och regler godkändes 
 an stämman. 
 
15. Jan Bylund läste upp valberedningens förslag på arvoden, vilka godkändes av 
 stämman. 
 
16. Sten-Orvar läste upp styrelsens förslag om antalet älg respektive kronvilt  
 som skall fällas, fördelning av dessa på handjur, hondjur och kalvar samt 
 fördelning av djur mellan de i skötselområdet ingående jaktlagen, samt 
 regler för jaktutövningen. Förslaget fastställdes av stämman. 
 
17. Stämman valde Sten-Orvar Westerlund till ordförande för en tid 
 av ett år i enlighet med valberedningens förslag.  
 
18. Stämman valde Maria Eriksson till styrelseledamot för en tid av 2 år 
 enligt valberedningens förslag. 
 
 Stämman valde Barbro Öberg till styrelseledamot för en tid av 2 år 
 enligt valberedningens förslag. 
 
 Stämman valde Peter Häggström till styrelseledamot för en tid av ett år, 
 (ett fyllnadsval efter Sture Harström), enligt valberedningens förslag. 
 
 Stämman valde Sara Östman till styrelsesuppleant för en tid av 2 år 
 enligt valberedningens förslag. 
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19. Stämman valde Bengt Berglund och Lennart Häggqvist till revisorer 
 för en tid av 1 år enligt valberedningens förslag. 
 
 Stämman valde Hans Olow Westerlund till revisorsuppleant för en 
 tid av 1 år enligt valberedningens förslag. 
 
20. Val av valberedning. 
 Stämman valde följande personer: 
 Jan Bylund (sammankallande) 
 Lars Hägglund 
 
21. Stämman fastställde proposition och tilläggsyrkande från årsmöte 
 10 augusti 2023 § 13. 
 
22.   Avtackning av styrelseledamot Birgit Edin. 
 
 Mötesordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet 
 avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Stig Kilberg   Birgit Edin 
 Mötesordförande  Sekreterare 
 
 
 
 
 
 Sara Östman   Elisabeth Nilsson 
 Justerare   Justerare 
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1. Föreningens ordförande Sten-Orvar Westerlund hälsade alla välkomna. 
 En tyst minut hölls för de medlemmar som ej finns i livet längre, och  
 därefter förklarades mötet öppnat. 
 
2. Stig Khilberg valdes till ordförande för mötet. 
 
3. Styrelsen anmälde Birgit Edin som sekreterare för mötet. 
 
4. Sara Östman och Elisabeth Nilsson valdes till rösträknare och 
 protokolljusterare. 
 
5. 32 röstberättigade närvarande på mötet. 
 
6. Stämman beslutades vara behörigen utlyst. 
 
7. Föreslagen dagordning fastställdes. 
 
8. Sten-Orvar Westerlund uppmärksammade mötet på två fel i  
 årsmöteshandlingarna: 
 Jimmy Söderqvist är i handlingarna benämnd Ronny Söderqvist. 
 Ledamot Maria Eriksson är i handlingarna benämnd suppleant. 
 Vidare föredrog Sten-Orvar Westerlund styrelsens verksamhets- 
 berättelse.  
 Annette Nordin föredrog den ekonomiska berättelsen. 
 Både verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen 
 godkändes av stämman och lades till handlingarna. 
 
9. Annette Nordin föredrog styrelsens förslag till budget för 
 kommande verksamhetsår, vilken godkändes av stämman. 
 
10. Tommy Thelberg föredrog revisorernas berättelse där revisorerna 
 föreslår stämman att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  
 
11. Stämman beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gånga året. 
 
 
 
 
 
 
 







 
 
 
12. Sten-Orvar Westerlund föredrog de förändringar som skett av  
 skötselområdets omfattning. Styrelsen fick på begäran av stämman 
 redogöra för de möten och diskussioner som varit med de lag som  
 valt att lämna skötselområdet. 
 
13. Arne Höglund redogjorde för sin motion om att slopa taggbegränsningen 
 i september. Styrelsen har i sitt svar yrkat på avslag för motionen. 
 Frågan gick till votering vilket resulterade i 6 röster för motionen och 
 20 röster för styrelsens yrkande av avslag. Motionen avslogs således av 
 stämman. 
 
 Elisabeth Nilsson läste upp en motion som inlämnats av Skälloms jaktlag 
 med yrkande om ändring i kvotgruppsindelningen. Sten-Orvar Westerlund 
 redogjorde för hur indelningen räknats fram, samt att indelningen vunnit  
 gehör på samrådsmötet, vilket resulterat i att styrelsen yrkar på avslag för 
 motionen. Vid handuppräckning erhöll motionen 2 röster. Votering ansågs  
 inte nödvändig och motionen avslogs av stämman. 
 
14. Styrelsen föreslog en höjning av årsavgiften med 100kr från nuvarande 250kr
 till 350kr för verksamhetsåret 2025/2026. Sten-Orvar läste upp styrelsens  
 förslag på regler inom skötselområdet. Höjningen och regler godkändes 
 an stämman. 
 
15. Jan Bylund läste upp valberedningens förslag på arvoden, vilka godkändes av 
 stämman. 
 
16. Sten-Orvar läste upp styrelsens förslag om antalet älg respektive kronvilt  
 som skall fällas, fördelning av dessa på handjur, hondjur och kalvar samt 
 fördelning av djur mellan de i skötselområdet ingående jaktlagen, samt 
 regler för jaktutövningen. Förslaget fastställdes av stämman. 
 
17. Stämman valde Sten-Orvar Westerlund till ordförande för en tid 
 av ett år i enlighet med valberedningens förslag.  
 
18. Stämman valde Maria Eriksson till styrelseledamot för en tid av 2 år 
 enligt valberedningens förslag. 
 
 Stämman valde Barbro Öberg till styrelseledamot för en tid av 2 år 
 enligt valberedningens förslag. 
 
 Stämman valde Peter Häggström till styrelseledamot för en tid av ett år, 
 (ett fyllnadsval efter Sture Harström), enligt valberedningens förslag. 
 
 Stämman valde Sara Östman till styrelsesuppleant för en tid av 2 år 
 enligt valberedningens förslag. 
 
 
 
 







 
 
 
19. Stämman valde Bengt Berglund och Lennart Häggqvist till revisorer 
 för en tid av 1 år enligt valberedningens förslag. 
 
 Stämman valde Hans Olow Westerlund till revisorsuppleant för en 
 tid av 1 år enligt valberedningens förslag. 
 
20. Val av valberedning. 
 Stämman valde följande personer: 
 Jan Bylund (sammankallande) 
 Lars Hägglund 
 
21. Stämman fastställde proposition och tilläggsyrkande från årsmöte 
 10 augusti 2023 § 13. 
 
22.   Avtackning av styrelseledamot Birgit Edin. 
 
 Mötesordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet 
 avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Stig Kilberg   Birgit Edin 
 Mötesordförande  Sekreterare 
 
 
 
 
 
 Sara Östman   Elisabeth Nilsson 
 Justerare   Justerare 
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